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Adem Ljajic zastąpił w zespole Giallorossich Erika Lamelę. W dniu

sprzedaży Argentyńczyka, Roma pozyskała z Fiorentiny młodego Serba.

Dziś doszło do prezentacji gracza połączonej z konferencją prasową. Ljajic

wybrał numer "8".

 

Jaki jest twój cel?

- Dopiero przybyłem, zobaczymy co się wydarzy, mamy mocnych graczy,

spodziewam się awansu do europejskich pucharów.

 

To nie były szybkie negocjacje, myślałeś o przejściu do Milanu?

- Rozmawiałem najpierw z kierownictwem Fiorentiny i wiedzieli, czego chcę, nie

znaleźliśmy porozumienia, mój agent powiedział mi o zespołach, które mnie chcą i

zdecydowałem się przyjść tutaj. Roma jest mocna, ma piękną historię, jestem

bardzo zadowolony i szczęśliwy z bycia w tak silnym zespole.

 

Juventus i Napoli są z przodu? Czego może dokonać Roma w lidze?

- Z przodu jest tylko Juve, do drugiego miejsca jest wiele zespołów, wszyscy mogą

tam dotrzeć, musimy grać mecz po meczu i zobaczymy na końcu.

 

Co pozwoliło wrócić ci na pewien poziom w poprzednim sezonie? Na ile

możesz się poprawić?

- Przed przybyciem do Włoch rozegrałem sezon w Serbii, na niższym poziomie, gdy

tutaj przybyłem natrafiłem na problemy na boisku. Gdy przybył Montella, poczułem

się dobrze, mam z nim dobre relacje. Spisałem się dobrze w poprzednim sezonie i

jestem zadowolony, wciąż mogę się bardzo rozwinąć i poprawić pod wieloma

względami na każdym treningu. Chcę dokonać czegoś wielkiego, tu w Romie.

 

Jaki masz obraz Romy, która pokonała was w poprzednim sezonie?

- Gdy grali przeciwko nam, grali piłkę i pokonali nas trzy razy. We Włoszech

przegrywałem wiele razy z Romą i jest tu wielu mocnych graczy, wraz z Fiorentiną
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gra najpiękniejszą piłkę we Włoszech.

 

Jakich błędów nie możesz powtarzać, aby usunąć etykietę buntownika,

złego?

- Nigdy nie byłem zły, gdy gracz nie gra, jest normalnym, że jest zdenerwowany.

Gdy gra, wszystko jest łatwiejsze i piękniejsze: jestem tym, który chce grać zawsze,

dlatego napotkałem na trudności we Włoszech. W Serbii grałem zawsze, mam dobre

relacje ze wszystkimi, epizod z Delio Rossim to przeszłość, nie chcę o tym więcej

mówić. Jovetić? Jest moim wielkim przyjacielem, dał mi wiele we Florencji, teraz go

nie ma i życzę jemu wszystkiego najlepszego. Ja jestem w Romie i muszę dać z

siebie maksimum na treningu i w meczu, potem zobaczymy.

 

Jest różnica jakościowa między tobą i Lamelą?

- Lamela był bardzo ważnym graczem dla tej drużyny, nie chcę porównywać. Chcę

grać dobrze i nie dokonywać porównań. Jest ważnym graczem.

 

Różnice techniczne między tobą i Lamelą? Jak można dać więcej od Lameli

w Romie?

- Jest lewonożny, ja prawonożny, on grał na prawym skrzydle. Nie chcę porównywać,

chcę spisywać się tutaj dobrze i rozwijać się, dać maksimum na treningach i mecz

po meczu. Myślę, że będzie dobrze, zobaczymy.

 

Przy twojej specjalności, wolnych, jest Totti. Kto będzie strzelał w

meczach?

- Wykonywałem wolne we Florencji, tu, gdy nie będzie grał Francesco, będę mógł

strzelać, jednak gdy jest on, muszę stać z boku, czekać na dobitki [śmiech - dod.

red.].

 

Zdobyłeś sześć goli przeciwko Lazio, wśród nich swój pierwszy w Serie A,

wyobrażasz sobie swojego zwycięskiego gola w derbach?
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- Nie wiem jakie są tu derby, słyszałem o tym i wiem, że są bardzo ważne dla Romy,

są to niezwykłe i ważne derby. Grałem w derbach w Serbii i mówiło się, że są

jednymi z najbardziej niesamowitych. Strzeliłem swoją pierwszą bramkę w Serie A z

Lazio i w zeszłym sezonie zdobyłem dwa gole, u siebie i na wyjeździe. Mamy

nadzieje, że strzelę kolejny raz.

W niedzielę oczekujesz, że zagrasz?

- Jestem naprawdę gotowy, zdecyduje trener. Jeśli trener zdecyduje, żebym zagrał,

jestem gotowy. Czuję respekt do tego, co zdecyduje trener.

Wziąłeś numer Lameli, Roma może być dla ciebie celem czy odskocznią do

przodu?

- Moim ulubionym numerem jest "22", jednak ma go Destro. "8" nosiłem w sektorze

młodzieżowym Partizana i że był wolny, wziąłem go. Nie przyszedłem tutaj, aby

zrobić krok do przodu, chcę grać w Romie 10 lat, jeśli to możliwe. Wygrać coś.

Wiem, że są ambicje i również ja chcę wygrywać.

 

Jest klauzula odejścia? Twoje pierwsze wrażenia odnośnie Trigorii?

- Podpisałem kontrakt, nie rozmawiałem z moim agentem, naprawdę nie wiem czy

jest klauzula. Jestem naprawdę pod wrażeniem Trigorii, to piękne centrum

sportowe. Gracze są naprawdę bardzo dobrzy, tworzymy dobrą grupę. Jestem

bardzo zadowolony i szczęśliwy z bycia w tej grupie.

 

Jaka jest twoja rola w ataku? Wciąż potrzeba kogoś w przodzie?

- Widziałem mecz z Livorno w 4-3-3: w Fiorentinie grałem w tym samym systemie

gry, grałem na skrzydle, ale wolę grać na lewym ataku, ale również na prawym

ataku lub na środku. Atak jest kompletny w przodzie mamy wielu graczy. Jest

dobrze.

 

Co popchnęło ciebie do zaakceptowania Giallorossich?

- Rozmawiałem z Fiorentiną o odnowieniu mojego kontraktu i przyszła oferta z

Romy. Nie myślałem dużo i zdecydowałem się na przyjście tutaj. Jestem z tego

bardzo zadowolony i przybyłem natychmiast.
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Powiedziałeś, że tylko Juve jest przed Romą, nie martwisz się widząc

rezultaty z ostatnich dwóch lat?

- Tak, naprawdę tylko za Juve. Do drugiego miejsca jest wiele zespołów, możemy

tam dotrzeć także my, dlaczego nie?

 

Autor: abruzzi
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